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Rada LK na svém posledním jednání rozhodla o zřízení nové komise „Revitalizace Ralska“
jako svého poradního orgánu.

„Rozvojem a možnostmi využití bývalého vojenského prostoru Ralsko se doposud zabývala pracovní
skupina „Revitalizace Ralska“, která vznikla vloni v únoru. Rada nyní schválila, aby se tato pracovní
skupina změnila v oficiální Komisi Rady Libereckého kraje,“ vysvětluje náměstek hejtmana pro
resort životního prostředí a zemědělství Josef Jadrný, který je předsedou nově vytvořené
komise. Funkci místopředsedy bude vykonávat člen rady kraje pro resort hospodářského a
regionálního rozvoje, evropských projektů a rozvoje venkova Vít Příkaský. Dohromady má
komise 13 řádných členů.

Zřízení komise iniciovala návštěva ministra obrany Martina Stropnického a ministra životního
prostředí Richarda Brabce, kteří si velkou část území bývalého vojenského prostoru prohlédli 9.
dubna. Společně s vedením kraje, starostou Ralska Miroslavem Králíkem a zástupci Vojenských
lesů a statků řešili stav tohoto území. 


